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Zápis 
 

ze 7. mimořádné schůze Rady hlavního města Prahy, která se konala            

v pondělí 

dne 25. listopadu 2024 od 9:00 hodin v zasedací místnosti Rady HMP 

 
 
Předsedající:  primátor hl. m. Prahy doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc.   

Přítomni:   členové Rady HMP (příloha č. 1 originálu zápisu) 

Přizvaní hosté: (příloha č. 2 a č. 3 originálu zápisu) 

Počet přítomných členů Rady HMP: 10 

   primátor hl. m. Prahy doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 

   I. náměstek primátora hl. m. Prahy MUDr. Zdeněk Hřib  

   náměstek primátora hl. m. Prahy doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 

   náměstkyně primátora hl. m. Prahy Ing. Jana Komrsková  

   náměstek primátora hl. m. Prahy JUDr. Jiří Pospíšil  

   náměstkyně primátora hl. m. Prahy Ing. Alexandra Udženija 

   radní hl. m. Prahy Bc. Michal Hroza 

   radní hl. m. Prahy Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA  

   radní hl. m. Prahy Ing. Zdeněk Kovářík  

   radní hl. m. Prahy RNDr. Daniel Mazur, PhD.  

 

Omluveni:   radní hl. m. Prahy Mgr. Adam Zábranský 

 

V případě omluvených členů Rady HMP z jednání schůze bylo postupováno v souladu                  

s § 3 odst. 2 Jednacího řádu Rady hlavního města Prahy.  

 

Zapisovatelka:  Mgr. Daniela Krausová, DiS.  

 
 7. jednání mimořádné schůze Rady hlavního města Prahy zahájil v 9:04 hodin 

primátor hl. m. Prahy doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc., který následně určil ověřovatele 

zápisu z dnešní mimořádné schůze Rady HMP:  

 

náměstek primátora hl. m. Prahy JUDr. Jiří Pospíšil  

náměstek primátora hl. m. Prahy doc. Ing. arch. Petr Hlaváček  

 

Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že na program dnešní mimořádné schůze Rady HMP je 

navržen jeden materiál k projednání: R-53443 s názvem „k návrhu rozpočtu vlastního hl.m. 

Prahy na rok 2025, finančních vztahů k městským částem hl.m. Prahy z rozpočtu vl. hl.m. Prahy 

na rok 2025, rozdělení příspěvku na výkon státní správy ze státního rozpočtu městským částem 

hl.m. Prahy na rok 2025 a střednědobého výhledu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy do roku 

2030“, jehož předkladatelem je radní Kovářík.  

 
 
 Jednání schůze Rady HMP probíhalo prezenčně i prostřednictvím videokonference. 

Ověření totožnosti účastníků videokonference bylo provedeno vizuálně. Podpis v prezenční 

listině byl nahrazen reportem z videokonferenčního systému. 
 



2 
 

Schválení programu 7. mimořádné schůze Rady HMP  

 (pro hlasovalo 10 členů Rady HMP – doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc.,            

MUDr. Zdeněk Hřib, doc. Ing. arch. Petr Hlaváček, Ing. Jana Komrsková, JUDr. Jiří Pospíšil,         

Ing. Alexandra Udženija, Bc. Michal Hroza, Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA,                 

Ing. Zdeněk Kovářík, RNDr. Daniel Mazur, PhD., proti 0, zdržel se 0,                                 

nepřítomen 1 – Mgr. Adam Zábranský) 

 Program 7. mimořádné schůze Rady HMP byl schválen. 

 
 

1.  radní Kovářík 

 

k návrhu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2025, finančních vztahů k městským částem 

hl.m. Prahy z rozpočtu vl. hl.m. Prahy na rok 2025, rozdělení příspěvku na výkon státní 

správy ze státního rozpočtu městským částem hl.m. Prahy na rok 2025 a střednědobého 

výhledu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy do roku 2030 

 

TISK R-53443 Doba projednávání:  9:06 – 9:33 

PŘIZVANÍ: --- 

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9  

  doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 

                                                                            MUDr. Zdeněk Hřib  

                                                                            doc. Ing. arch. Petr Hlaváček  

                                                                            Ing. Jana Komrsková  

                                                                            JUDr. Jiří Pospíšil 

                                                                            Ing. Alexandra Udženija 

                                                                            Bc. Michal Hroza  

                                                                            Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 

                                                                            Ing. Zdeněk Kovářík   

                                                                            PROTI:  0  

  ZDRŽEL SE: 0 

                                                                            NEHLASOVAL:                 1 

                                                                            RNDr. Daniel Mazur, PhD. 

  NEPŘÍTOMEN: 1 

                                                                            Mgr. Adam Zábranský   

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 2617 

  

 Předložený materiál uvedl podrobně předkladatel – radní Kovářík.  

 Primátor hl. m. Prahy přednesl svůj komentář k provozním výdajům rozpočtu 

v porovnání s investičními výdaji.  

 Náměstkyně primátora Udženija přednesla svůj komentář k investiční kapitole 

rozpočtu ve zdravotní a sociální oblasti. Dále náměstkyně primátora Udženija vyjádřila úvahu 

k dalšímu fungování „Nemocnice Na Františku“, na což reagoval primátor hl. m. Prahy s tím, 

že otázka fungování „Nemocnice Na Františku“ je otevřena k diskusi. Dále primátor hl. m. 

Prahy přednesl svůj komentář k investiční kapitole rozpočtu v oblasti „Bezpečnost“. 

 Radní Mazur k položce v sociální oblasti „DZR Krásná Lípa“ zmínil, že při 

schvalování této investiční akce byl předpoklad, že bude financována nebo spolufinancována 

z Národního plánu obnovy, k čemuž nedošlo, jelikož nebyly splněny podmínky. Dále radní 

Mazur přednesl svůj komentář k financování oblasti inovací a Smart City. 
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 Náměstek primátora Hlaváček vznesl dotazy a reagoval na předchozí vyjádření 

týkající se tématu „Nemocnice Na Františku“ s tím, že je třeba další diskuse.  

 Radní Kovářík reagoval na vyjádření radního Mazura. 

 Radní Klecanda přednesl svůj komentář k investiční kapitole rozpočtu v oblasti 

„Školství, mládež a sport“.  

 Radní Mazur doplnil svůj předchozí komentář týkající se provozních, tedy běžných 

výdajů v rámci inovačního managementu a Smart City. 

 Ing. Paneš, Ph.D. – ředitel odboru ROZ MHMP reagoval na dotazy náměstka 

primátora Hlaváčka s doplňujícími informacemi.  

 Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že vnímá k diskusi problematiku „nemocnice“ 

pro hlavní město Prahu s tím, že je třeba se tímto v budoucnu detailněji zabývat, na což reagoval 

svým názorem radní Kovářík.  

 I. náměstek primátora Hřib se vyjádřil k tématu „městských nemocnic“. 

 Navržené usnesení bylo schváleno.  
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7. mimořádné jednání schůze Rady hlavního města Prahy zakončil primátor hl. m. Prahy 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. v pondělí dne 25. 11. 2024 v 9:34 hodin. 

 

      

 Přijaté usnesení Rady HMP č. 2617 je součástí tohoto zápisu.  

 

 

 

 

 

 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc.  v. r.  

primátor hl. m. Prahy 

 

 

 

 

 

MUDr. Zdeněk Hřib v. r.  

                                       I. náměstek primátora hl. m. Prahy 

 

 

 

 

 

Datum pořízení zápisu: 5. 12. 2024 

 

Zapisovatelka: Ověřovatelé: 

Mgr. Daniela Krausová, DiS. v. r.       

 

   

 

   

 

  JUDr. Jiří Pospíšil v. r.  

  náměstek primátora hl. m. Prahy 

                                           
 
 
 
 
  doc. Ing. arch. Petr Hlaváček v. r.  

  náměstek primátora hl. m. Prahy  
 

 


